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MØTEPROTOKOLL 
KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 28.09.2021 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 10:00 - 15:00 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Hege Eide Vik SP Ordførar 

Kjartan Haugsnes SV Varaordførar 

Thor Andersen AP Medlem 

Heidi Rongved AP Medlem 

Lisa Natalie Johnsen Lunde AP Medlem 

Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem 

Ole-Anders Brekkhus AP Medlem 

Anne Christin Eide AP Medlem 

Boris Groth FRP Medlem 

Erlend Hesjedal-Johannessen H Medlem 

Amalie Johnsen Lunde H Medlem 

Edvin Hesjedal H Medlem 

Trond Olav Magnussen H Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

Ivar Rødland Bergo SP Medlem 

Line Eide Vik SP Medlem 

Renathe Vik SP Medlem 

Evy Beate Kvamme SV Medlem 

Mona Grenasberg SV Medlem 

Odd Jøran Oldervik SV Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Karin B. Groth FRP Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Trygve Jakobsen FRP Karin B. Groth 
 

 
 
Andre møtande: 
Kommunedirektør Atle Fasteland,  
Kommunalsjef for digitalisering, innovasjon og samfunn Åse Elin Myking 
Politisk sekretær Lin Tove Thomassen 
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82/2021: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Samrøystes godkjend. 
 
KOM - sak 82/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vart godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
83/2021: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteprotokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Samrøystes godkjend. 
 
KOM - sak 83/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Møteprotokollenvert godkjent slik han ligg føre. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
84/2021: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
Forslag frå SV, Sp og Høgre, lagt inn i møteportalen av Kjartan Haugsnes, SV 

Oversikt bustadareal 
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1. Kommunestyret ber om at det innan 01.12.2021 kjem fram sak om strategi for bustad og 
næringsareal i kommunen. Denne strategien skal innehalde: 
 
a) Oversikt over kommunalt bustad og næringsareal som er ferdig regulert eller planlagt regulert på 
kort/mellomlang sikt. 
b) Oversikt over bustad og næringsareal i privat eige som er regulert eller planlagt regulert på 
kort/mellomlang sikt. 
 
2. Kommunestyret ber om eige sak om korleis ein kan marknadsføre ledige tomter i kommunen 
saman med annan nærings og bustadstrategi og folketalsvekst. 
 
Strategi om bustad og næringsareal skal innehalde målsettingar om kva type areal og omfanget av 
areal Vaksdal Kommune ynskjer å ha tilgjengeleg for innbyggjarar og for bedrifter som ynskjer å 
etablera seg. Strategien skal og omtale kor i kommunen dei forskjellige areala skal gjerast 
tilgjengeleg. 
 
3. Kommunestyret ber administrasjonen kontakte prosjektorganisasjonen for K5 og samordne i høve 
innløysing av eigedom når K5 kjem. 

 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Kommunestyret stilte spørsmål knytt til dei to referatsakene. 
 
Kommunedirektøren svarte. 
 
Til referatsak 84/2021.2 
 
På vegner av SV, Sp og Høgre la Amalie Johnsen Lunde, H fram følgjande forslag til vedtak :  
Oversikt bustadareal 
 
1. Kommunestyret ber om at det innan 01.12.2021 kjem fram sak om strategi for bustad og 
næringsareal i kommunen. Denne strategien skal innehalde: 
 
a) Oversikt over kommunalt bustad og næringsareal som er ferdig regulert eller planlagt regulert på 
kort/mellomlang sikt. 
b) Oversikt over bustad og næringsareal i privat eige som er regulert eller planlagt regulert på 
kort/mellomlang sikt. 
 
2. Kommunestyret ber om eige sak om korleis ein kan marknadsføre ledige tomter i kommunen 
saman med annan nærings og bustadstrategi og folketalsvekst. 
 
Strategi om bustad og næringsareal skal innehalde målsettingar om kva type areal og omfanget av 
areal Vaksdal Kommune ynskjer å ha tilgjengeleg for innbyggjarar og for bedrifter som ynskjer å 
etablera seg. Strategien skal og omtale kor i kommunen dei forskjellige areala skal gjerast 
tilgjengeleg. 
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3. Kommunestyret ber administrasjonen kontakte prosjektorganisasjonen for K5 og samordne i høve 
innløysing av eigedom når K5 kjem. 
 
Kommunalsjef for samfunn, digitalisering og innovasjon Åse Elin Myking gav utfyllande informasjon 
til referatsak 84/2021.2 - Oversikt bustadareal. 
 
Referatsakene vart samrøystes teke til orientering 
 
Forslaget frå SV, Sp og Høgre vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 84/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Referatsakene vart tatt til orientering. 

 

Til referatsak 84/2021.2 

Oversikt bustadareal 
 
1. Kommunestyret ber om at det innan 01.12.2021 kjem fram sak om strategi for bustad og 
næringsareal i kommunen. Denne strategien skal innehalde: 
 
a) Oversikt over kommunalt bustad og næringsareal som er ferdig regulert eller planlagt regulert på 
kort/mellomlang sikt. 
b) Oversikt over bustad og næringsareal i privat eige som er regulert eller planlagt regulert på 
kort/mellomlang sikt. 
 
2. Kommunestyret ber om eige sak om korleis ein kan marknadsføre ledige tomter i kommunen 
saman med annan nærings og bustadstrategi og folketalsvekst. 
 
Strategi om bustad og næringsareal skal innehalde målsettingar om kva type areal og omfanget av 
areal Vaksdal Kommune ynskjer å ha tilgjengeleg for innbyggjarar og for bedrifter som ynskjer å 
etablera seg. Strategien skal og omtale kor i kommunen dei forskjellige areala skal gjerast 
tilgjengeleg. 
 
3. Kommunestyret ber administrasjonen kontakte prosjektorganisasjonen for K5 og samordne i høve 
innløysing av eigedom når K5 kjem. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
85/2021: MEDHALD I KLAGE PÅ VEDTAK OM DELING AV GRUNNEIGEDOM GBNR 63/2 BINNINGABØ 
I EKSINGEDALEN 
 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
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Med heimel i forvaltingslova § 33 andre ledd, tek kommunestyret i Vaksdal klagen frå heimelshavar 
av gbnr. 63/2, Trygve Nilsen, til følgje.     

I medhald av jordlova § 9 andre ledd, jf. § 1, vert det gjeve samtykke til å omdisponere om lag 0,6 daa 
med fulldyrka dyrka jord, samt våningshus, låve og elvehus på gbnr. 63/2 Binningabø i Eksingedalen, 
frå jordbruksproduksjon til fritidsføremål, totalt 1,3 daa (omtrentleg). 

I medhald av jordlova § 12 tredje ledd, jf. § 1, vert det gjeve samtykke til å dele om lag 0,6 daa med 
fulldyrka jord, samt våningshus, låve og elvehus frå gbnr. 63/2 Binningabø i Eksingedalen, for 
oppretting av ny matrikkeleigedom, totalt 1,3 daa (omtrentleg) 

Godkjente areal med grenser for omdisponering og deling, går fram av situasjonskart av 11.08.21. 

Vedtaka erstattar tidlegare vedtak av 16.04.21. 

Vedtaka fell bort dersom deling ikkje er rekvirert innan tre år etter at samtykke er gjeve, jf. § 12 
åttande ledd i jordlova. 

VILKÅR etter §§ 9 tredje ledd og 12 femte ledd i jordlova: 

· Det skal gjevast rett til å køyre med traktor over den nye matrikkeleigedomen for tilkomst 
til jordbruksareal på gbnr. 63/2. 

Vedtaka omfattar ikkje vurdering etter plan- og bygningslova. 

Vedtaka skal sendast til Statsforvaltaren i Vestland for å vurdere om kommunen sin praksis er i 
samsvar med regelverket og nasjonale retningslinjer, jf. forvaltningslova § 34 fjerde ledd.  

 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  31.08.2021 
 
Behandling: 
Samrøystes vedteke 
 
FPØ - sak 73/2021 Vedtak/Tilråding: 
 

Formannskapet si instilling til kommunestyret: 

Med heimel i forvaltingslova § 33 andre ledd, tek kommunestyret i Vaksdal klagen frå heimelshavar 
av gbnr. 63/2, Trygve Nilsen, til følgje.     

I medhald av jordlova § 9 andre ledd, jf. § 1, vert det gjeve samtykke til å omdisponere om lag 0,6 daa 
med fulldyrka dyrka jord, samt våningshus, låve og elvehus på gbnr. 63/2 Binningabø i Eksingedalen, 
frå jordbruksproduksjon til fritidsføremål, totalt 1,3 daa (omtrentleg). 

I medhald av jordlova § 12 tredje ledd, jf. § 1, vert det gjeve samtykke til å dele om lag 0,6 daa med 
fulldyrka jord, samt våningshus, låve og elvehus frå gbnr. 63/2 Binningabø i Eksingedalen, for 



    Vaksdal kommune 
 

oppretting av ny matrikkeleigedom, totalt 1,3 daa (omtrentleg) 

Godkjente areal med grenser for omdisponering og deling, går fram av situasjonskart av 11.08.21. 

Vedtaka erstattar tidlegare vedtak av 16.04.21. 

Vedtaka fell bort dersom deling ikkje er rekvirert innan tre år etter at samtykke er gjeve, jf. § 12 
åttande ledd i jordlova. 

VILKÅR etter §§ 9 tredje ledd og 12 femte ledd i jordlova: 

· Det skal gjevast rett til å køyre med traktor over den nye matrikkeleigedomen for tilkomst 
til jordbruksareal på gbnr. 63/2. 

Vedtaka omfattar ikkje vurdering etter plan- og bygningslova. 

Vedtaka skal sendast til Statsforvaltaren i Vestland for å vurdere om kommunen sin praksis er i 
samsvar med regelverket og nasjonale retningslinjer, jf. forvaltningslova § 34 fjerde ledd.  

 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Kommunestyret drøfta saka. 
 
Formannskapet si innstilling vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 85/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Med heimel i forvaltingslova § 33 andre ledd, tek kommunestyret i Vaksdal klagen frå heimelshavar 
av gbnr. 63/2, Trygve Nilsen, til følgje.     

I medhald av jordlova § 9 andre ledd, jf. § 1, vert det gjeve samtykke til å omdisponere om lag 0,6 daa 
med fulldyrka dyrka jord, samt våningshus, låve og elvehus på gbnr. 63/2 Binningabø i Eksingedalen, 
frå jordbruksproduksjon til fritidsføremål, totalt 1,3 daa (omtrentleg). 

I medhald av jordlova § 12 tredje ledd, jf. § 1, vert det gjeve samtykke til å dele om lag 0,6 daa med 
fulldyrka jord, samt våningshus, låve og elvehus frå gbnr. 63/2 Binningabø i Eksingedalen, for 
oppretting av ny matrikkeleigedom, totalt 1,3 daa (omtrentleg) 

Godkjente areal med grenser for omdisponering og deling, går fram av situasjonskart av 11.08.21. 

Vedtaka erstattar tidlegare vedtak av 16.04.21. 

Vedtaka fell bort dersom deling ikkje er rekvirert innan tre år etter at samtykke er gjeve, jf. § 12 
åttande ledd i jordlova. 
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VILKÅR etter §§ 9 tredje ledd og 12 femte ledd i jordlova: 

· Det skal gjevast rett til å køyre med traktor over den nye matrikkeleigedomen for tilkomst 
til jordbruksareal på gbnr. 63/2. 

Vedtaka omfattar ikkje vurdering etter plan- og bygningslova. 

Vedtaka skal sendast til Statsforvaltaren i Vestland for å vurdere om kommunen sin praksis er i 
samsvar med regelverket og nasjonale retningslinjer, jf. forvaltningslova § 34 fjerde ledd.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
86/2021: SAL AV ALKOHOL FRÅ UBEMANNA BUTIKK 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Eksingedalen snarkjøp får forlenga salsløyvet for alkohol, i samband med pilotprosjektet i regi av 
Merkur, med likelydande vilkår som i vedtak sak 66/2020 fram til og med 31.12.23. 
 
Innan 01.11.23 skal kommunestyret evaluere ordninga. 
 
Levekårsutvalet  21.09.2021 
 
Behandling: 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
LEV - sak 18/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Levekårsutvalet si innstilling til kommunestyret: 
Eksingedalen snarkjøp får forlenga salsløyvet for alkohol, i samband med pilotprosjektet i regi av 
Merkur, med likelydande vilkår som i vedtak sak 66/2020 fram til og med 31.12.23. 
 
Innan 01.11.23 skal kommunestyret evaluere ordninga. 
 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Kommunestyret drøfta saka. 
 
Levekårsutvalet sitt vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 86/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Eksingedalen snarkjøp får forlenga salsløyvet for alkohol, i samband med pilotprosjektet i regi av 
Merkur, med likelydande vilkår som i vedtak sak 66/2020 fram til og med 31.12.23. 
 
Innan 01.11.23 skal kommunestyret evaluere ordninga. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
87/2021: SØKNAD OM SKJENKELØYVE -  PIZZERIA VAKSDAL 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Pizzeria Vaksdal sin søknad om skjenkeløyve vert avslått ut frå to tilhøve: 

1. Styrar for skjenkeløyvet som har vesentleg innflytelse for verksemda, tilfredsstiller ikkje 
krav sett i alkohollova §1-7b Krav til vandel. 

2. Stadfortredar har ikkje gjennomført kunnskapsprøve for skjenkeløyve. 

 
Levekårsutvalet  21.09.2021 
 
Behandling: 
Saka vart behandla i lukka møte, med heimel i offentleglova §13, forvaltningslova §13 1). 
 
Levekårsutvalet drøfta saka. 
 
På vegne av medlemmene i Levekårsutvalet la Amalie Johnsen Lunde, H fram følgjande tilleggsforslag 
til kommunestyret: 
 
Levekårsutvalet ber om at kommunen gjev søkar god informasjon om dei kriteria som må vere på 
plass for at ein eventuell ny søknad om skjenkebevilgning skal bli godkjent. Denne informasjonen skal 
gis med tolk.  
 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
Levekårsutvalet sitt tilleggsforslag vart samrøystes vedteke. 
 
LEV - sak 19/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Levekårsutvalet si innstilling til kommunestyret: 
 
Pizzeria Vaksdal sin søknad om skjenkeløyve vert avslått ut frå to tilhøve: 

1. Styrar for skjenkeløyvet som har vesentleg innflytelse for verksemda, tilfredsstiller ikkje 
krav sett i alkohollova §1-7b Krav til vandel. 

2. Stadfortredar har ikkje gjennomført kunnskapsprøve for skjenkeløyve. 

 

Levekårsutvalet ber om at kommunen gjev søkar god informasjon om dei kriteria som må vere på 
plass for at ein eventuell ny søknad om skjenkebevilgning skal bli godkjent. Denne informasjonen skal 
gis med tolk.  
 
Kommunestyret  28.09.2021 
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Behandling: 
Saka vart behandla i lukka møte, med heimel i offentleglova §13, forvaltningslova §13 1). 
 

Kommunestyret drøfta saka. 
 
Levekårsutvalet si tilråding vart samrøystes vedteke 
 
KOM - sak 87/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Pizzeria Vaksdal sin søknad om skjenkeløyve vert avslått ut frå to tilhøve: 

1. Styrar for skjenkeløyvet som har vesentleg innflytelse for verksemda, tilfredsstiller ikkje 
krav sett i alkohollova §1-7b Krav til vandel. 

2. Stadfortredar har ikkje gjennomført kunnskapsprøve for skjenkeløyve. 

 

Levekårsutvalet ber om at kommunen gjev søkar god informasjon om dei kriteria som må vere på 
plass for at ein eventuell ny søknad om skjenkebevilgning skal bli godkjent. Denne informasjonen skal 
gis med tolk.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
88/2021: ORIENTERING OM UTGREIING AV SAMARBEID MED ANDRE KOMMUNAR OM 
BARNEVERNSTENESTA  
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Levekårsutvalet tek saka til orientering. 
 
Levekårsutvalet  21.09.2021 
 
Behandling: 
Ole anders Brekkhus stilte spørsmål ved sin habilitet i saka. Levekårsutvalet vedtok samrøystes at Ole 
Anders Brekkhus ikke er ugild. 
 
 
 
Lisa Johnsen Lunde, Ap la fram følgjande oversendingsforslag: 
 
Levekårsutvalet ber kommunedirektøren fortsette dei avklarande samtalane med Osterøy kommune, 
med mål om å organisere Barneverntenesta i Vaksdal etter alternativ 3, der Vaksdal er eit eige kontor 
under felles administrativ og fagleg leiing med Osterøy. 
 
Utvalet drøfta saka. 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
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Oversendingsforslaget til Ap fekk 2 stemmer (Ap) og 5 stemmer (SP,SV,H)mot og 
oversendingsforslaget falt. 
 
LEV - sak 20/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Levekårsutvalet tek saka til orientering. 
 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Ole-Anders Brekkhus, Ap stilte spørsmål ved sin habilitet i saka som tilsett i barnevernet. 
Kommunestyret vedtok samrøystes at Ole Anders Brekkhus er ugild i medhald av kommunelova § 11-
10.Inhabilitet for folkevalde. 
 
Kommunestyret drøfta saka. 
 
KOM - sak 88/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Kommunestyret tek saka til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
89/2021: OPPRETTING AV STYRINGSGRUPPE FOR STRATEGISK NÆRINGSPLAN 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret vedtek følgjande representantar til styringsgruppe for Strategisk næringsplan: 

1. _________________________ 
2. _________________________ 
3. _________________________ 

Styringsgruppa avsluttar sitt arbeid når næringsplanen vert godkjend av kommunestyret. 

 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Leiar i valutvalet Kjartan Haugsnes la fram valutvalet si instilling.  
Leiar i valutvalet presiserte at kommunedirektøren er sekretær for det nye folkevalde organet, og at 
styringsgruppa inviterer sjølv inn ulike aktørar dei ynskjer orientering og innspel frå. 
 
Valutvalet si innstilling vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 89/2021 Vedtak/Tilråding: 
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Valutvalet si innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtek følgjande representantar til styringsgruppe for Strategisk næringsplan: 
Medlem: Ståle Hesjedal, personleg varamedlem: Ole-Anders Brekkhus 
Medlem: Amalie Johnsen Lunde, personleg varamedlem: Erlend Hesjedal - Johannessen 
Medlem: Hege Eide Vik, personleg varamedlem: Kjartan Haugsnes 

 

Styringsgruppa avsluttar sitt arbeid når næringsplanen vert godkjend av kommunestyret. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
90/2021: FOND I VAKSDAL KOMMUNE - DRØFTINGSSAK 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

 
Forslag til vedtak, ført i møteportalen av Erlend Hesjedal-Johannessen. 

 
1. Kommunestyret ber om at det kjem ei sak første halvår 2022 der det vert oppretta eit nytt fond 
som erstattar dagens næringsfond og landbruksfond. Formannskapet skal fungere som 
vedtaksmynde i det nye fondet. 
 
2. Saka skal innehalde eit utkast til nye vedtekter, som syner formål med fondet, tydeleg oversikt 
over kven som kan søkja midlar samt korleis det kan søkjast midlar frå fondet. Her skal både landbruk 
og andre næringar inkluderast. 
 
3. I saka skal det framkoma forslag til innretningar for korleis fondet skal få tilført midlar. 
 
4. I arbeidet fram mot saka skal det innhentast informasjon, til dømes frå andre kommunar, KS og 
Vaksdal Kommune sin fondsforvaltar om korleis eit slik fond kan opprettast og regulerast. 

 
Kommunestyret  28.09.2021 
 
Behandling: 
Karin Groth, Frp stilte spørsmål ved sin habilitet i saka som engasjert i to av dei omtala fonda. 
Kommunestyret vedtok samrøystes at Karin Groth ikkje er ugild. 
 
På vegner av Sp,SV og H la Erlend Hesjedal- Johannessen, H, fram følgjande forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret ber om at det kjem ei sak første halvår 2022 der det vert oppretta eit nytt fond 
som erstattar dagens næringsfond og landbruksfond. Formannskapet skal fungere som 
vedtaksmynde i det nye fondet. 
 
2. Saka skal innehalde eit utkast til nye vedtekter, som syner formål med fondet, tydeleg oversikt 
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over kven som kan søkja midlar samt korleis det kan søkjast midlar frå fondet. Her skal både landbruk 
og andre næringar inkluderast. 
 
3. I saka skal det framkoma forslag til innretningar for korleis fondet skal få tilført midlar. 
 
4. I arbeidet fram mot saka skal det innhentast informasjon, til dømes frå andre kommunar, KS og 
Vaksdal Kommune sin fondsforvaltar om korleis eit slik fond kan opprettast og regulerast. 
 
Kommunestyret drøfta saka 
 
Sp, Sv og H sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 90/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
1. Kommunestyret ber om at det kjem ei sak første halvår 2022 der det vert oppretta eit nytt fond 
som erstattar dagens næringsfond og landbruksfond. Formannskapet skal fungere som 
vedtaksmynde i det nye fondet. 
 
2. Saka skal innehalde eit utkast til nye vedtekter, som syner formål med fondet, tydeleg oversikt 
over kven som kan søkja midlar samt korleis det kan søkjast midlar frå fondet. Her skal både landbruk 
og andre næringar inkluderast. 
 
3. I saka skal det framkoma forslag til innretningar for korleis fondet skal få tilført midlar. 
 
4. I arbeidet fram mot saka skal det innhentast informasjon, til dømes frå andre kommunar, KS og 
Vaksdal Kommune sin fondsforvaltar om korleis eit slik fond kan opprettast og regulerast. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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FORFALL 
 
Ordførar Hege Eide Vik hadde meld forfall til første del av møtet. Varaordførar Kjartan Haugsnes 
sette møtet og leiar møtet fram til kl. 11.10. 
 
 
ORIENTERINGAR 

 

Tidlegare ordførar Eirik Haga orienterte om «Vaksdal kommune som vertskommune for 
kraftproduksjon» 
 

 

Vaksdal Næringsselskap ved styreleiar Roger Arnesen og dagleg leiar Vidar Skeie orienterte om siste 
halvår i verksemda.  
 
 
Dagleg leiar Stefano Giusti orienterte om AO senteret. 
 

Orientering frå varaordførar 
 
- TV aksjonen  
- Fellesmøte med politiet i samband med utfordringar i Vaksdal kommune. 
- Renovasjonsordning ved Kvamstovegen 
 
Orientering frå ordførar 
- Stortingsvalet 2021 
- K5 - møte for bygg og anleggsaktivitet 
- Eigarmøte BKK, namnebyte til Eviny 
- Ny nettside til kommunen for tilflyttarar 
- Nedlegging av lokale arbeidsplassar og verksemdoverdraging - BKK produksjon 
- Osterfjorden Næringssamarbeid og prosjekt Fjord og fjellbygdesafari 
- Ungdom og trafikktryggleik - møte med Politiet 
- Siste møte er halden i KKL  - koronapandemien 
- Opningsrrangement av Dale skule i januar 22 
- Utdeling av boka "Vi dei fattige" av de lokale forfattaren Maria Lavik til 
kommunestyremedlemmene 
 
 
Orientering frå kommunedirektøren 
- Delteke på fleire møte saman med ordførar og varaordførar 
- Møte Nordhordland biosfæreområde 
- Opning av kommunen etter 561 dagar med koronatiltak 
- Opning av symjebasseng og badevertar 
- Styrkerom i Turbinen 
- Strategisk næringsplan 
- Ny rutine for vedtaksoppfølging 
- Vakante stillingar innan digitalisering, innovasjon og samfunn og kjøp av tenester. 
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SKRIFTLEGE SPØRSMÅL 
 
Er vedlagd protokollen og utsend til medlemmene. 
 
 

MUNNLEGE SPØRSMÅL 
 
Arne Normann, Krf stilte to spørsmål knytt til: 
1. Innbyggjarane sin kontakt med kommunen 
2. Straum og vatn ved gjestebrygge på Stamnes 
Spørsmåla vil også bli sendt inn skriftleg med ønske om skriftleg svar til kommunestyremøtet 26. 
oktober.  
Kommunedirektøren svarte. 
 
Kjartan Haugsnes, SV - ønska tilbakemelding på tidsplan knytt til ferdigstilling av ny brannstasjon og 
området rundt bygget ved Vaksdal senter. 
Kommunedirektøren svarte. 
 
Edvin Hesjedal, H stilte spørsmål knytt til status Stamnes motorverkstad. 
Kommunedirektøren svarte.  
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